
AMENDEMENT  17

Agendapunt: Programmabegroting 2021
Raadsvoorstel: 20-25

Onderwerp: Afval 

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 11 november 2020

Ondergetekende(n) stelt/stellen het volgende amendement voor:

Met ingang van 2021 te stoppen met het scheiden van afval in de gemeente 
Barneveld.

Toelichting:

Wij stellen voor om met ingang van 2021 niet meer afval te scheiden maar afval aan te 
leveren bij een na-scheidingsleverancier. Na-scheiden is namelijk een veel efficiënter 
en betere manier van het verwerken van de verschillende afvalstromen. Wij hebben 
geconcludeerd dat de afvalstoffenheffing de afgelopen 3 jaar (dit jaar meegerekend) 
3x op rij verhoogd is (respectievelijk 2019: +5,4%, 2020: 5,0%, 2121: 5,0%). Wij 
vinden dit een zeer ongewenste ontwikkeling.

Het scheiden heeft dus op basis van afgelopen 3 jaar geen dalende werking gehad voor 
onze inwoners. Daarbij hebben we door de verschillende afvalstromen veel meer 
verkeersbewegingen wat alles behalve goed is voor onze CO2-uitstoot/foodprint. 

We verzoeken het college zo snel mogelijk te komen met een uitwerking van na-
scheiden om dit per 2021 in te voeren. 
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